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• Alle kanterne langs søen er blevet klippet i år og vi kom hele turen rundt, nu vi var i gang. 
 

• Projektet med rensning af dræn i gang og det har vist sig mere omfattende end forventet, og pågår 
stadig. Der er flere dæksler der ikke kan findes, de er dækket med jord, og bliver gravet fri nu, og 
bliver hævet op, så de vil blive synlige igen. 
 

• Der er fortsat udfordringer med trailere som containere, igen har vi fået flere klager og 
henvendelser herom, og kontakter nu de berørte grundejere skriftligt. 
 

• Vejene får en mindre tur inden vinteren sætter ind. 
 

• Der har været afholdt auktion over konkursboets sidste grunde og arealer. I den forbindelse vores 
andel af ejendomsskatterne blevet tilbageført og vi genoptager nu på udstykningssagen, således at 
vi kan komme helt i mål. 
 

• På kommende generalforsamling fremlægger bestyrelsen forslag til hvordan pengene evt. kan 
anvendes, og de forslag der har været nævnt igennem flere år blive taget op, ligesom bestyrelsen 
vil fremlægge vores anbefaling. Denne vil inkludere, at en del af pengene bliver tilbagebetalt til 
grundejerne. 
 

• Økonomi ser fin ud, men der er brugt flere penge på vedligeholdelsen i år da vi har været hele søen 
rundt. 

 


